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Demòcrates per Andorra (DA) 
aposta per convertir el clot 
d’Emprivat en una zona de 
negocis i finances, que refor-
ci l’artèria comercial. Segons 
va explicar el número dos de la 
candidatura per Escaldes-En-
gordany, Marc Calvet, l’objectiu 
és que els propietaris d’aquests 
terrenys deslliurin aproximada-
ment un 30% o un 40% per a 
espai públic, fet que permetria 
tenir un barri amb menys den-
sitat. Aquesta cessió es compen-
saria donant la possibilitat als 
privats d’incrementar l’alçada 
(avui és de 14 plantes i caldrà 
analitzar fins on es podria apu-
jar) construint-hi edificis corpo-
ratius singulars.

Calvet va explicar que ja hi 
ha hagut propietaris interessats 
per ubicar els seus negocis en 
edificis emblemàtics i que tot 
aquest projecte es reflectirà en 
el pla d’urbanisme aprofitant 
que es fa la revisió.

Al mateix temps, es vol apos-
tar per impulsar les accions ja 
anunciades per reactivar la part 
alta a través de la cultura i la 
construcció del nou aparcament 
de 600 places. Així, es destaca 
que l’espai Thyssen, el CAEE, el 
CIAM i la recent obertura de la 
biblioteca, a banda dels monu-
ments que hi ha, potenciaran la 
zona i faran que els privats tin-

guin un incentiu per invertir-hi. 
Els membres de la llista van de-
fensar que les accions fetes fins 
ara pel Comú han afavorit l’ar-
ribada de visitants a aquest in-
dret, i una mostra és l’increment 
que ha experimentat el compta-
dor que hi ha ubicat. 

Els demòcrates també van 
recordar en la presentació de 
la candidatura la voluntat de 
seguir des envolupant Vivand i 
mantenir les accions de dina-
mització, al mateix temps que 
van defensar que durant els dar-
rers quatre anys s’han adoptat 
moltes solucions imaginatives 
que, amb pocs recursos, han 
tingut un impacte positiu desta-
cable. Per això, de cara al proper 
mandat es planteja promocio-

nar altres punts de la parròquia 
des de l’avinguda per a vianants, 
com poden ser els camins ubi-
cats a la zona periurbana.

Per altra banda, i per garantir 
una comunicació més directa, es 
proposa la creació de comissions 
de treball amb ciutadans de Fi-
ter i Rossell i l’avinguda del Pes-
sebre. Això permetrà recollir els 
neguits o les millores proposa-
des pels veïns d’aquestes zones. 

esdeveniments esportius
El programa demòcrata també 
preveu posicionar Escaldes-
Engordany com a seu d’esdeve-
niments esportius de caràcter 
internacional, aprofitant la sor-
tida d’una de les etapes del Tour 
2016 i el Campionat d’Europa 

de bàsquet 3x3. En aquest àmbit 
destaca la voluntat de crear un 
estadi urbà d’aigües braves al riu 
Valira. El número sis de la llista, 
Salomó Benchluch, va explicar 
que la iniciativa s’estudiarà amb 
el Comú d’Andorra la Vella i el 
Govern i, tot i que va assenyalar 
que és “un repte”, va assegurar 
que el projecte és viable.

A més, des de DA es va defen-
sar la gestió de les finances feta 
durant el darrer mandat. La nú-
mero quatre, Núria Gómez, va 
destacar que la restricció pres-
supostària ha de permetre ara 
incrementar el nivell d’inversió, 
tal com s’ha començat a veure 
en els darrers dos anys. També 
hi ha la voluntat de dotar de 
més personal alguns departa-
ments de la corporació que te-
nen plantilles molt justes. Així, 
si bé Benchluch va acceptar que 
últimament no s’han fet con-
tractacions fixes, la intenció és 

començar a canviar la dinàmi-
ca per cobrir jubilacions. Ara ja 
s’està realitzant un estudi per 
conèixer les necessitats de cada 
departament, que es tindrà al 
febrer. Al mateix temps es con-
tinuarà donant importància a 
la formació del personal de l’ad-
ministració per arribar a l’excel-
lència en el servei al ciutadà.

Polítiques continuistes seran 
les que es projecta desenvolu-
par en l’àmbit social (potenciant 
els serveis actuals) i de la pro-
moció econòmica (mantenint 
els incentius fiscals), que han 
tingut un impacte positiu, va 
dir Gómez, perquè ha estat en 
aquest mandat quan s’ha arri-
bar al nombre més elevat de co-
merços assolit fins ara.

Quant a les accions encami-
nades a la joventut, es proposa 
ubicar una sala d’assaig per a 
artistes que s’inicien a l’antic es-
corxador. Va ser el número 12, 
Miquel Garcia, qui ho va anun-
ciar, que va destacar la voluntat 
de retornar als joves la il·lusió 
per votar.

Calvet també va defensar que, 
per molt que diguin el contrari, 
el Comú ha escoltat. “Si una per-
sona diu que sí i una altra que 
no, has de prendre una decisió”, 
va assenyalar, al mateix temps 
que va destacar la valentia de la 
corporació per impulsar inicia-
tives i valorar posteriorment si 
han estat encertades o no.

DA estudia fer del clot d’Emprivat una 
zona de negoci amb edificis singulars
Proposa impulsar esdeveniments esportius i analitzar la creació d’un estadi urbà d’aigües braves al riu Valira
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DA va presentar ahir la candidatura per Escaldes-Engordany.
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La candidatura de Sentit Comú 
(SDP+Independents) proposa 
que el Comú d’Escaldes-Engor-
dany esdevingui l’accionista ma-
joritari de Capesa i dotar de més 
mitjans tècnics la societat, te-
nint en compte que les adminis-
tracions locals són les que tenen 
la competència en la distribu-

ció de l’aigua potable. A més, la 
candidatura aposta per millorar 
la filtració i la captació actuals, 
construir nous dipòsits –una 
tasca que ja s’està realitzant– i 
fer una nova captació a la zona 
de l’obac, una acció que està sub-
jecta a estudis. La número cinc 
de la candidatura, Alba Álvarez, 
va exposar que a banda d’ampli-
ar el nombre de dipòsits caldrà 

seguir fent un control exhaustiu 
perquè la xarxa de subministra-
ment d’aigua potable s’adapti a 
les necessitats que hi ha a la par-
ròquia. Totes aquestes mesures 
han de permetre millorar el ser-
vei i solucionar uns problemes 
que fa temps que s’arrosseguen. 
“Cal emprendre accions perquè 
la gent està molt empipada”, va 
dir.

Sentit Comú vol que el Comú sigui 
accionista majoritari a Capesa

Álvarez i altres membres de la candidatura ahir a les instal·lacions de Capesa.
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Es projecta reactivar 

la part alta a través 

de la cultura i un nou 

aparcament

La intenció és dotar 

de més personal les 

àrees del Comú que 

ho requereixin


